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روزنامه

شماره

آغاز عملیات اجرایی احداث کانال دفع آب های سطحی در لار
سرویس شهرستان/ سید کامران علوی: شهردار لار از آغاز عملیات اجرایی اصلاح نقاط آبگیر شهر لار با احداث کانال جدید برای دفع 
آب های سطحی خبر داد.  محمدرضا قنبرنژاد گفت: با هدف تأمین نیاز شهروندان و توسعه خدمات شهری، کانال های طولی و عرضی دفع 

آب های سطحی به  منظور هدایت و کنترل آب های سطحی و جلوگیری از سیلاب شهری، در برخی مناطق شهر لار احداث می شود.
شهردار لار افزود: عملیات اجرایی احداث کانال دفع آبهای سطحی حد فاصل بلوار ولایت تا رودخانه ندا طی چند روز گذشته آغاز شده است. 
وی گفت: این کانال به منظور رفع آب گرفتگی مسیر رفت و برگشت بلوار ولایت در فصل های بارندگی و افزایش رضایت شهروندان، به 

طول 500 متر و با هزینه ای بالغ بر هشت میلیارد ریال در حال اجراست.
شهردار لار در پایان افزود: مشکل آب گرفتگی معابر در دهه های گذشته تاکنون وجود داشته است و حل آن با همکاری شهروندان و تامین 

منابع مالی میسر خواهد شد.

کازرون
فرماندار کازرون:

صنایع کازرون، باید رشد کند
 به گزارش دریافتی روزنامه طلوع؛  به مناسبت نزدیک شدن به سالروز 
از  پیش  در  کازرون  شهرستان  فرماندار  مخدر،  مواد  با  مبارزه  جهانی 
سخنرانی  به  مورد  این  در  کازرون  جمعه  نماز  هفته  این  های  خطبه 

پرداخت.

و رشد جمعیت،  فقر   : داشت  بیان  در سخنان خود  حمیدرضا گرامی 
روانگردان  و  مخدر  مواد  و  هسته ای  تهدیدات  زیست،  محیط  نابودی 

چهار بحران و پدیده ای است که دنیا با  آن مواجه شده است.
مخدر  مواد  با  مقابله  بحث  در  ایران  کلان  اراده  و  عظم  گفت:  وی 
اما به واسطه رشد آسیب های اجتماعی و به واسطه عدم  جدی است 
توسعه متوازن و فقر مسائل فرهنگی و ضعف در مسائل آموزشی باعث 
گردیده که آسیب اجتماعی اعتیاد متأسفانه روز به روز بیشتر شود و 

خانواده هایی را در معرض نابودی قرار دهد.
به واسطه مواد مخدر  اکثر خانواده ها  ادامه داد: در  فرماندار کازرون 
صنعتی این ابتلا به وجود آمده و اگر اقدام جدی در این راستا صورت 
نگیرد، در بحث آسیب های دیگر اجتماعی مثل طلاق، بی بند و باری، 
مرحله  یک  در  را  می تواند کشور  دیگر  موارد  سایر  و  نشینی  حاشیه 

بحرانی قرار دهد.
حمیدرضا گرامی در ادامه گفت: ما امروز از طرفی با بحران خشکسالی 
مواجه هستیم و از طرف دیگر با بحران بیکاری و از طرفی نیز مباحثی 
به آسیب های اجتماعی  اطفال  اخیرا رهاسازی  اعتیاد و طلاق و  مثل 
اضافه شده و همه اینها فشارهای سیاسی، امنیتی، اقتصادی و اجتماعی 

را به جامعه وارد می کند .
به گفته او، نسخه تجویز شده در مقابله با این آسیب ها و بحران ها در 
گفتمان مقام معظم رهبری، هم توجه به مباحث فرهنگی و هم در بعد 

مسائل اقتصادی توجه به مباحث مقاومتی است.
فرماندار کازرون توجه ویژه به آموزش و پرورش را ضروری دانست 
و افزود: آموزش و پرورش باید در اولویت یک کشور قرار بگیرد، 
هم در بحث پشتیبانی و حمایت از معلمان عزیز و هم نسبت به فراهم 

کردن زمینه آموزش و تربیت دانش آموزان .
وی همچنین تشکیل مثلثی بین خانه و مسجد و مدرسه جهت پذیرش 

مسئولیت تعلیم و تربیت را نیز لازم عنوان کرد.
حمیدرضا گرامی گفت: امروز به واسطه توسعه نامتوازن شاهد مهاجرت 
مردم از روستاها به شهرها هستیم که این هم خود یک آسیب اجتماعی 

است.
وی ادامه داد: ما در کشور، نزدیک به یازده میلیون حاشیه نشین داریم، 
داشتند،  امنیت  و  معاش  امرار  خود  روستاهای  در  روزی  که  کسانی 
به واسطه خشکسالی و رکودها در صنایع پیش آمده مجبور به مهاجرت 
به حاشیه شهرها شدند و چون تابع هیچ گونه مقرراتی نیستند در رشد 

آسیب های اجتماعی اثر گذارند.
بررسی  را،  ها  ارگان  تکلیفی  وظایف  از  یکی  کازرون  فرماندار 
شاخصهای رشد شهرستان عنوان و اظهار کرد: شاخص  رشد شهرستان 
کازرون، کشاورزی است و آن هم با خشکسالی هایی که داریم آسیب 

دیده است و باید به سمت کشت های جایگزین رفت.
وی با تاکید بر اینکه باید صنایع در این شهرستان رشد کند، گفت: 
باعث آسیبهایی  بعضی صنایع  برای رشد  تفریط و جوسازی  و  افراط 
می شود که در کشورهای توسعه یافته این آسیب ها کنترل شده است.

لارستان
ساختمان جدید اداره کل راه و 

شهرسازی لارستان، در دست احداث
ساختمان جدید اداره کل راه و شهرسازی لارستان، در دست احداث 

است.

به گزارش روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی لارستان، مهندس 
نصرالله شاکری مدیر فنی و اجرایی اداره کل با اعلام این خبر افزود: از 
سال 1362 که اداره راه وترابری لارستان به اداره کل ارتقا یافته، فضای 
اداری آن متناسب با چارت سازمانی توسعه نیافته است. به گفته  این 
مسئول فنی، هر چند با اعتبارات اندک، ساختمان اداره کل به صورت 

پراکنده اضافه شده ولی پاسخگوی نیاز اداره نبوده است.
و  ترابری«  و  »راه  وزارتخانه  دو  ادغام  از  پس  کرد:  تأکید  شاکری 
»مسکن و شهرسازی« و تغییر اداره کل به راه و شهرسازی، مشکل 

کمبود فضا بیش از پیش احساس می شد.
مدیر فنی و اجرایی اداره کل با اشاره به عمر زیاد ساختمان کنونی و 
نداشتن ظاهر مناسب، ادامه داد: در راستای تأمین فضای مورد نیاز و 
به منظور افزایش انگیزه کاری در کارکنان و نیز تکریم ارباب رجوع 

ساختمان جدید احداث می شود. 
شاکری، زیربنای ساختمان جدید را 6000 متر مربع ذکر کرد که در 
4 طبقه با فضای اداری و سالنی با ظرفیت 440 نفر در فضا و محوطه 
کنونی اداره کل راه و شهرسازی در حال ساخت است. وی با اذعان به 
اینکه »به دلیل کمبود اعتبار فعلا فاز یک ساختمان با مشخصات فوق 
ساخته می شود«؛ ابراز امیدواری کرد با حمایت وزارت راه و شهرسازی 

این پروژه هر چه زودتر به بهره برداری برسد.

سپیدان
مهدی شیخ موحد، به ریاست دانشگاه 

آزاد سپیدان منصوب شد
دکتر مهدی شیخ موحد، به سمت ریاست جدید دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد سپیدان منصوب شد.

اسلامی  آزاد  دانشگاه  رییس  و  امنا  هیات  دبیر  سارویی  حمزه  دکتر 
استان فارس در مراسم تودیع و معارفه رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
سپیدان، اظهار کرد:کیفی سازی خدمات دانشگاه در تمام حوزه ها،نتیجه 
و  امنا  هیات  رئیس  رفسنجانی،  هاشمی  الله  آیت  دوراندیشی حضرت 
آزاد  دانشگاه  رئیس  میرزاده  دکتر  منطقی  مدیریت  و  موسس  هیات 

اسلامی است.
 لزوم افزایش ارتباط با صنعت

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان 
مردم  جمع  در  حضور  از  خرسندی  ابراز  ضمن  مراسم  این  در  فارس 
واحد  سابق  رئیس  منوچهری  دکترحمید  زحمات  از  تقدیر  و  سپیدان 
سپیدان، گفت: »از این واحد دانشگاهی انتظار داریم با افزایش ارتباط 
خود با صنعت بتواند در تربیت نیروی انسانی مورد نیاز شهرستان نقش 

مهمی ایفا کند و از این طریق در توسعه شهرستان نیز سهیم باشد.«
سارویی بر اهمیت راه اندازی شرکت های دانش بنیان تأکید ویژه ای 
داشت و بیان کرد:» همواره باید از ظرفیت شرکت های دانش بنیان 
برای توسعه فناوری و اقتصادی واحدهای تولیدی  و تبدیل دانش به 
ثروت استفاده کرد و جایگاه فناوری و دانش به عنوان عوامل درون زا 
همواره در رشد اقتصادی مورد تاکید است و به طور کلی شرکت هاي 
دانش بنیان نقش بي بدیلي در راه اندازي تولید و ایجاد اشتغال در جامعه 

و توسعه متوازن منطقه ای دارند.«
و  فرهنگی  امور  در  بیشتری  اثرگذاری  سپیدان،  واحد     

دانش بنیان   شهرستان داشته باشد
از  تشکر  و  تقدیر  ضمن  سپیدان  فرماندار  لاری  مشتاقی  صالح  سپس 
انتصاب دکتر مهدی شیخ  منوچهری،  تلاشهای دوران مدیریت دکتر 
موحد  را تبریک گفت و اظهار کرد: » مجموعه دستگاه های شهرستان 
تا  آمادگی می کند  اعلام  مدیریت جدید  با  جهت هرگونه همکاری 
با تعامل و همکاری در راستای توسعه شهرستان از ظرفیت های این 

دانشگاه استفاده کنیم.«
واحد  این  فرهنگی  و  علمی  بالای  جایگاه  به  اشاره  با  لاری  مشتاقی 
دانشگاه  این  رود  می  »انتظار  کرد:  تصریح  شهرستان،  در  دانشگاهی 
اثرگذاری بیشتری در امور فرهنگی و دانش بنیان شهرستان داشته باشد 
اندازی رشته های جدید  و تلاش مسئولان این دانشگاه در جهت راه 
و مطابق با ظرفیت های شهرستان باشد که جوانان مهارت و تخصص 
کافی پیدا کنند و بعد از فراغت از تحصیل بتوانند به کشور عزیزمان 

خدمت کنند.«
  مردم به دانشگاه آزاد سپیدان به عنوان یک شاخص پیشرفت 

افتخار می کنند
در این  مراسم، دکتر منوچهری ضمن خیر مقدم و تقدیر از حضورمردم 
و مسئولین شهرستان سپیدان، گزارشی از روند تأسیس و توسعه این واحد 
دانشگاهی ارائه کرد و گفت: »به لطف خداوند این واحد دانشگاهی 
هم اکنون دارای بیش از17 هزار مترمربع فضاهای آموزشی،فرهنگی و 
رفاهی با کلیه تجهزات است که مورد استفاده دانشجویان قرار گرفته 
و این دانشگاه هم اکنون در جایگاهی است که مردم این شهرستان به 

وجودآن به عنوان یک شاخص پیشرفت افتخار می کنند.«
دکتر منوچهری ضمن تبریک به رئیس جدید این واحد دانشگاهی،دکتر 
مهدی شیخ موحد را فردی مدیر و مدبر و با تجربه دانست و اظهار کرد: 
»قطعا با همکاری مردم، مسیر توسعه این دانشگاه ادامه خواهد یافت.«

  رسیدن به جایگاه رفیع در تمامی عرصه ها با تعامل
دکتر مهدی شیخ موحد رئیس جدید دانشگاه آزاد اسلامی واحد سپیدان 
سپیدان  مردم  به  ویژه  بود که ضمن سلام  مراسم  این  پایانی  سخنران 
گفت: »ما با همکاری هم در تمامی مسائل بویژه فرهنگی به جایگاه 

رفیع خواهیم رسید.«
وی ابراز امیدواری کرد به لطف خداوند متعال و در سایه مقام معظم 
رهبری و همکاری مردم و مسئولان  شهرستان بتوانیم خدمتی جدید و 

والا به این شهرستان داشته باشیم .
از  زیادی  تعداد  که  مراسم  این  در  عمومی،  روابط  گزارش  به 
حضور  شهرستان  معتمدین  از  جمعی  و  شهدا  های  مسئولان،خانواده 
داشتند با اهدای لوح تقدیر از زحمات 15 ساله دکتر منوچهری تقدیر 

و تشکر بعمل آمد.

 اقلید
سرهنگ زارعی، خبر داد: 

اجرای طرح جوانه های صالحین، در 33 
پایگاه مقاومت بسیج اقلید

به گزارش روابط عمومی و تبلیغات سپاه اقلید، فرمانده ناحیه مقاومت 
مقاومت  پایگاه   33 در  جوانه های صالحین  اجرای طرح  از  اقلید  سپاه 
غنی سازی  و  معنوی  روحیه  تقویت  هدف  با  شهرستان  این  بسیج 
اوقات فراغت جوانان و نوجوانان خبر داد. وی بابیان اینکه هدف از 
اجرای طرح جوانه های صالحین غنی سازی اوقات فراغت، ایجاد شور 
است  جوانان  و  نوجوانان  معنوی کودکان،  روحیه  تقویت  و  نشاط  و 
برادران  پایگاه   19 در  امسال  صالحین  جوانه های  طرح  داشت:  عنوان 
نشاط  شعار  با  و  شهرستان  این  خواهران  بسیج  مقاومت  پایگاه   14 و 
رهنمودهای  احیای  راستای  در  مقاومتی  اقتصاد  محوریت  با  تعالی  و 
مقام معظم رهبری اجرا می شود. زارعی با اشاره به ثبت نام از داوطلبان 
شرکت در این طرح از هفدهم تا پایان خردادماه جاری و با بیان اینکه 
تبلیغات گسترده و جامعی در راستای اطلاع رسانی عمومی برای تشویق 
علاقه مندان شرکت در کلاس های جوانه های صالحین صورت گرفته 
شهریورماه   25 صالحین  جوانه های  طرح  اجرای  کرد:  تصریح  است، 
امسال پایان می یابد. فرمانده ناحیه مقاومت سپاه اقلید بیان کرد: طرح 
جوانه های صالحین در قالب برنامه های کارآفرینی و تولیدی با اهداف 
اقتصاد مقاومتی، ورزشی، تفریحی، هنری و نیز علمی و آموزشی اجرا 
خواهد شد. زارعی در پایان سخنان خود با بیان اینکه تربیت، مهارت 
جوانه های  طرح  است،  نوجوان  و  جوانان  شخصیت  لازمه  بصیرت  و 
صالحین را طرحی آموزشی و تربیتی عنوان کرد و گفت: این طرح در 
راستای اهداف عالی نظام و به منظور آشنایی کودکان با مفاهیم دینی، 
تربیتی، سبک زندگی اسلامی و ... اجرا می شود که اطمینان و آرامش 
جوانه های  طرح  کلاس های  در  فرزندان  حضور  از  خانواده ها  خاطر 
صالحین و تغییر رویکرد جوانان و نوجوانان شرکت کننده در این طرح 
است.  صالحین  جوانه های  طرح  مزیت های  از  مثبت اندیشی  سمت  به 
لازم به ذکر است،برای شرکت در کلاس های طرح جوانه های صالحین 

هزینه ای دریافت نمی شود. 

بهبهان
مسئول کمیسیون بانوان بهبهان در گفت و گو با روزنامه 

طلوع:
کمیسیون بانوان، نقشی راهبردی دارد 

نه اجرایی
بانوان  پرویز خلیجی: مشاور و مسئول کمیسیون  سرویس شهرستان/ 
شهرستان بهبهان در گفت وگوی اختصاصی با روزنامه طلوع، گفت: 
علیرغم اینکه جایگاه سازمانی کمیسیون بانوان روشن نیست و به همین 
دلیل بودجه ای به آن اختصاص نیافته، ولی کمیسیون بانوان شهرستان 
همین  وجود  با  توانسته  فعلی  شرایط  در  علاقه  و  انگیزه  و  جدیت  با 

شرایط اهداف خود را عملی کند.
نیره سعادتی با بیان این مطلب افزود: کمیسیون بانوان در ایران سال 
1376 تشکیل شده و3 سال بعد از آن، این کمیسیون فعالیت خود را در 

بهبهان آغاز نموده است.
وی خاطرنشان کرد: در واقع کمیسیون امور بانوان جزئی از فرمانداری 
و کانون فرهنگی بانوان نیز زیر نظر کمیسیون بانوان فرمانداری است 

ولی به صورت خودگردان فعالیت می کند و بودجه دولتی ندارد.
وی در پاسخ به این سوال خبرنگار ما که همکاری مسئولین ادارات  و 
نهادهای انقلابی با کمیسیون بانوان در چه حدی است و چه انتظاراتی 
از آنها دارید، گفت: امیدوارم مسئولین ذیربط استانی عنایت و توجه 
بیشتری داشته باشند تا بتوانیم وظایف محوّله را با همه مشکلاتی که 

داریم به نحو مطلوب انجام دهیم .
وی افزود: کمیسیون بانوان نقش راهبردی دارد، نه اجرایی و در ادارات 

مختلف رابط و نماینده داریم. 
بانوان،  ورزش  زنان،  مراقبتی  خود  مانند  هایی  زمینه  در  او  گفته  به 
احداث پارک بانوان در خصوص تثبیت جایگاه زنان بهبهان در امور 
شهری و فعالیتهای فرهنگی و اجتماعی، ارتباط بین نسل ها در برنامه ها، 
منظور  به  انجمن دختران جوان  بهبهان،  تجربه  با  زنان  انجمن  تأسیس 
استفاده از قابلیتهای زنان توانمند، فعال کردن و ثبت کانون فرهنگی 
بهبهان بانو آریاگان )به بانو(، دادن انگیزه و روحیه به دختران جوان 
بانک  تهیه  اجتماعی،  اقتصادی  های  عرصه  در  آفرینی  نقش  برای 
هایی  پیگیری   ... و  بی سرپرست  و  خانوار  زنان سرپرست  اطلاعاتی 

صورت گرفته است .
نیره سعادتی به برنامه های تحولی در حوزه زنان و خانواده اشاره نمود 
و گفت: برگزاری جلسات ماهانه با حضور نمایندگان بانوان ادارات، 
راه اندازی کانون فرهنگی بانوان ، تشکیل تورهای سیاحتی و فرهنگی 
و ورزشی در سطح شهرستان، اولویت بندی دغدغه ها و مسائل بانوان 
بهبهان از طریق طرح جامع پژوهشی از جمله دیگر موارد مورد توجه 

بوده است.
نیره سعادتی مشاور و مسئول کمیسیون بانوان فرمانداری در پایان از 
روزنامه طلوع که به صورت تمام رنگی در 5 استان جنوبی کشور شامل 
استانهای فارس، خوزستان ، بوشهر، کهگیلویه و بویراحمد و هرمزگان 
بهبهان  اخبار شهرستان  انعکاس  به  نسبت  تاکنون  توزیع می گردد و 

اقدام نموده، قدردانی و تشکر نمود.

هرمزگان
استاندار هرمزگان:

 308 واحد نیمه فعال صنعتی هرمزگان 
فعال می شوند

به دلیل افزایش آمار بیکاری استان، در وزارت کشور مورد بازخواست 
قرار گرفتم

مقاومتی  اقتصاد  مهم  های  برنامه  از  یکی  گفت:  هرمزگان  استاندار 
افزایش بهره وری واحدهای نیمه فعال صنعتی و اتمام طرح های دارای 
افزون 60 درصد پیشرفت فیزیکی است که امسال در این راستا 308 
با دریافت تسهیلات سرمایه درگردش  فعال در هرمزگان  نیمه  واحد 

فعال می شوند.
 جاسم جادری در نشست کارگروه تخصصی اشتغال و سرمایه گذاری 
هرمزگان افزود: در این راستا تا کنون افزون بر 60 واحد نیمه فعال 

صنعتی به بانک ها معرفی شده اند که زمینه اشتغال 500 نفر را فراهم 
می کنند.

وی ادامه داد: همچنین برای تحقق سیاست های اقتصاد مقاومتی باید در 
جهت افزایش اشتغال پایدار با برنامه ریزی صحیح گام برداشت زیرا 

اشتغال های موقت تاثیر چندانی در این زمینه ندارد.
حرکت  برنامه  با  باید  اشتغال  زمینه  در  داد:  ادامه  هرمزگان  استاندار 
برای  گذاری  سرمایه  و  اشتغال  مسئول  های  دستگاه  و  شود  تلاش  و 
نشست بعدی این کارگروه دو یا سه پیشنهاد برای بررسی و تصویب 

ارائه کنند.

جادری بیان کرد: موضوع اشتغال و کاهش نرخ بیکاری در هرمزگان 
های  ظرفیت  همه  از  باید  آنها  برای  که  است  فراوانی  اهمیت  دارای 

موجود کشور و استان استفاده کرد.
 94 سال  در  هرمزگان  بیکاری  آمار  کرد:  اشاره  هرمزگان  استاندار 
نزدیک به یک و شش دهم درصد نسبت به سال 93 افزایش یافته که 

به همین دلیل در وزارت کشور مورد بازخواست قرار گرفتم.
تعریف است و در زمینه  باز  نیازمند  ، کار  مقام مسئول  این  به گفته 
امداد،  کمیته  توسط  که  ها  خانه  درون  در  تولید  و  خانگی  اشتغال 
این زمینه مسئولیت  نهادی که در  ، جهاد کشاورزی و هر  بهزیستی 

دارد، نسبت به این کار اقدام می شود.
وی خاطر نشان کرد: برخی کار را متناسب با دریافت حقوق تعریف 
می کنند در حالی که کار به معنی این است که هر فرد بتواند با فعالیت 
باشد  ارائه خدمات  انجام تولید ، عرضه محصول و  خود که می تواند 

درآمد کسب کند.

کهگیلویه و بویر احمد 
رئیس دانشگاه یاسوج:

محدودیت زمین، عامل تاخیردرساخت 
پارک علم وفناوری کهگیلویه 

وبویراحمد است
رئیس دانشگاه یاسوج گفت: محدودیت زمین و وجود مشکلاتی برای 
تامین زمین مناسب، با وسعت لازم و در مکان مطلوب در یاسوج و یا 
اطراف آن مهمترین عامل تاخیر 9 ساله در ایجاد و راه اندازی پارک 

علم و فناوری کهگیلویه و بویراحمد است.
 محمودرضا رحیمی افزود: این امر موجب شد که پیگیری های متولیان 
امر و مسئولان اجرایی کهگیلویه و بویراحمد و روسای دانشگاه یاسوج 
به  تاکنون  استان  در  فناوری  و  علم  پارک  اندازی  راه  و  ایجاد  برای 

نتیجه نرسد. 

وی بیان کرد: پارک علم و فناوری مجموعه هدفمندی است که منظور 
از ایجاد و راه اندازی آن تبدیل دستاوردهای علمی و پژوهشی نخبگان 

و محققان به ثروت و تجاری سازی خواهد بود. 
به  کشور  استان  آخرین  بویراحمد  و  کهگیلویه  کرد:  عنوان  رحیمی 
و  ایجاد  آن  در  فناوری  و  علم  پارک  است  قرار  که  رود  می  شمار 

راه اندازی شود.
وی ابراز داشت: در طول 9 سال گذشته نشست های متعددی برای رفع 
موانع و مشکلات موجود بر سر راه ایجاد و راه اندازی پارک علم و 

فناوری در کهگیلویه و بویراحمد برگزار شده است. 
رئیس دانشگاه یاسوج افزود: در این مدت چند قطعه زمین در یاسوج و 
یا اطراف آن برای ایجاد و راه اندازی پارک علم و فناوری کهگیلویه 
و بویراحمد تعیین شد که معرفی و اطلاع رسانی در مورد آنها از سوی 
رسانه های استان موجب افزایش یکباره و ناگهانی قیمت و یا ایجاد 

معارض اجتماعی شده است.
رحیمی گفت: چند ماه قبل قطعه زمینی به مساحت حدود پنج هکتار در 
کنار پل سوم بشار یاسوج برای ایجاد و راه اندازی پارک علم و فناوری 
کهگیلویه و بویراحمد تعیین شد اما به دلیل وجود معارض دولتی مورد 

استفاده قرار نگرفت. 
 رحیمی اظهار کرد: هزینه خرید و تملک زمین مورد نیاز برای ایجاد 
و راه اندازی پارک علم و فناوری در یاسوج به وسعت، مکان و قیمت 
آن بستگی دارد و به همین دلیل نمی توان آن را به راحتی برآورد کرد. 
وی تصریح کرد: در آخرین نشست شورای پارک علم و فناوری مقرر 
شد که ساختمان دانشگاه پیام نور به پارک علم و فناوری اختصاص 
یابد و ساختمان دیگری از سوی دانشگاه یاسوج به دانشگاه پیام نور 

واگذار شود.

صفحه


